
Company Profile
WING TON FANS INDUSTRY LIMTED was found in 1956.The company was registered in Hong Kong and 
the prime business is to manufacture a series of excellent Wing Ton Industrial Air Circulators and Ventilation 
Systems. Over the past 50 years, Wing Ton set up SAM HING CHUENG FANS AND EQUIPMENT LTD to 
provide efficient sales network, prompt delivery and excellent after sales service. WING TON has 
established a solid reputation from its base in Hong Kong and Asia. WING TON concerns QUALITY rather 
than QUANTITY. To achieve this goal, WING TON sets up its own factory in China. SHUNDE SAM HING 
CHEUNG FANS AND EQUIPMENT LIMITED mainly produces the critical components of WING TON 
products such as complete motors, impellers and casings. The factory has been maintained an lSO9001 
certified quality management since 2000. WING TON also concerns the safety and performance of the/all 
products. All Wing Ton Industrial Air Circulators comply the latest international safety standard such as CE 
and SAA, Most of the WING TON ventilation systems are tested at the laboratory of AMCA in Singapore. 
AMCA provides.

Address: 1B Kam Shing Industrial Building 1-11 Kwai Wing Road Kowloon, Kwai Chung, Hong Kong.
Tel : (852) 24109038 (852) 24109048          Fax : (852) 24877317           Email : cheung@wington.hk

SAM HING CHEUNG FANS AND EQUIPMENT LTD



















 

 

CERTIFICATE OF CONFORMITY 

 

TO WHOM IT MAY CONCERN 

 

DATE: July 2, 2024 

 

We hereby declare that the insulation class of the motor of the model below is Class E 

(according to IEC 60085:2007). 

 

Product Description : Wing Ton Brand “VAR”SERIES Plate Mounted Propeller Fans 

 

Model NO :   VAR200BBV, VAR250BBV,  

VAR305BBV, VAR305CBV, VAR305 FBV, VAR305GBV 

VAR380BBV, VAR380CBV, VAR380 FBV, VAR380GBV 

VAR460BBV, VAR460CBV, VAR460 FBV, VAR460GBV 

VAR610BBV, VAR610CBV, VAR610 DBV, VAR610FBV 

VAR610GBV, VAR610HBV, 

VAR760XBV, VAR760DBV, VAR760CBV, VAR760EBV,  

VAR915DBV, VAR915EBV 

Thank you very much for your kind attention. 

 



 

 
CERTIFICATE OF ORIGIN 

 

TO WHOM IT MAY CONCERN 
 
DATE: July 2, 2024 
 
We hereby declare that the below items are produced in China (detail being 
shown below) 
 
Product Description : Wing Ton Brand “VAR”SERIES Plate Mounted Propeller Fans 

 

Model NO :   VAR200BBV, VAR250BBV,  

VAR305BBV, VAR305CBV, VAR305 FBV, VAR305GBV 

VAR380BBV, VAR380CBV, VAR380 FBV, VAR380GBV 

VAR460BBV, VAR460CBV, VAR460 FBV, VAR460GBV 

VAR610BBV, VAR610CBV, VAR610 DBV, VAR610FBV 

VAR610GBV, VAR610HBV, 

VAR760XBV, VAR760DBV, VAR760CBV, VAR760EBV,  

VAR915DBV, VAR915EBV 

 
MANUFCATURER’S DETAIL :  
 
SHUNDE SAM HING CHEUNG FANS AND EQUIPMENT LIMITED. 
 
ADDRESS :  
 
NO 1 BUILDING, 1 ROAD GUANGDA MARKET, LEILIU TOWN, SHUNDE 
DISTRICT. 528322, FOSHAN. PEOPLE REPUBLIC OF CHINA. 
 

 



政府/公營部門 屋苑/商埸/酒店業 教育界 倉庫/物流/貨運業 運輸行業 建築工程界及製造業 其他

香港入境事務處 沙田愉翠商場 上水金錢村何東學校 沙田華潤倉 嘉頓有限公司 海洋公園

香港稅務局 鯉安苑水泵房 香港中文大學校友會張煊昌學校 上水華潤倉 大埔淘大食品廠 香港化學廢物處理心

伊利沙伯醫院 藍田匯景花園 黃埔聖公會秦基小學 香港製冰及冷藏有跟公司 九龍灣星馬電梯 迪士尼樂園

順利邨紀律部隊宿舍 粉嶺華明邨 沙田東莞工商總會張煌偉小學 伊瑪電梯 香港賽馬會

德田邨德盛樓 大埔仁濟醫院蔡衍濤小學 新星空調有限公司 天壇大佛

葵芳葵德樓 上水鳳溪創新小學 德昌電厥機 玄圓學院

大埔富善邨 九龍塘喇沙學校 三菱電梯香港有限公司 道教香港清松觀

上水天平邨 深水埗寶血會嘉靈學校 香港志蓮淨院

紅磡海逸豪園 匡智元朗晨曦學校

康山花園 九龍城五仲銘中學

馬鞍山迎海 大埔迦密柏雨中學

沙田第一城 上水鳳溪第一中學

麗城花園 沙田蘇淅公學

沙田第一城 上水惠州公立學院

浪翠園 基督教香港信義會南昌幼稚園

沙田凱悅酒店 香港高等教育科技學院

荃灣悅來酒店

葵涌都會坊

中環長江中心

海怡半島

JOB REFERENCE FOR WING TON "VAR" & "XVA" SERIES PROPELLER FANS FOR THE
PERIOD 2024

2024 年度榮通抽氣扇之部分工程範例


